
(O) – orientering 
 
(D) – drøftelse 
 
(B) - beslutning 

Dagsorden  

Skolebestyrelsen Buskelundskolen 
Skoleåret 20/21 

Mandag den 17. maj 2021 kl. 18.30 – 21.00 

VIRTUELT 

 
 

 
Mødeleder: Torben 

Referent: Susanne (referatet oplæses og godkendes efter hvert pkt) 

Forplejning:  
 
Mette sender LINK til TEAMS 
 

Afbud: Vibeke (Inger-Lise deltager i stedet) 
           Søren  
           Marie 
            
Gæster: Birgitte Dam til punktet vedr. madfærd 

 
Pkt Dagsorden Referat Bemærkninger 

Pkt.1 (Kl. 18.30) Velkommen    

Pkt.2 (Kl. 18.35) Elevråd Udgår  

Pkt.3  (kl 18.35) 
(O) 
 

Orientering fra skole og fritid  
- Rigets tilstand /Mette & Susanne 

Herunder Corona 
 

 

 
Corona en del af vores hverdag, lavet om igen så vi 
nu har alle børn tilbage. 
Ude og Hjemme-strukturen i Storeskolen gjorde, at vi 

ventede til i dag med at komme helt på plads. 
 
Teamkoo: Vi har brug for ro fra nu og til sommer. 

Lilleskolen har givet sig selv fred og ro, ved at 
fastholde det, de har planlagt fra omkring påske. 
Det samme gør de andre afdelinger fra nu.  
 

Et barn testet positiv i Lilleskolen. Tingene kan fortsat 
gå hurtigt. Ingen nedlukning grundet fridage. 
 

 



Med alle tilbage vil vi med stor sandsynlighed komme 
til at hjemsende lokalt på skolen. 
 
Mon vi kan starte almindeligt op efter sommerferien - 
vi ved det ikke. 
 

Planlægning af næste skoleår godt i gang. Torben 
deltager på torsdag ved ansættelse i Lilleskolen. 30 
har søgt. Vi har valgt 5, der skal til samtale torsdag. 
To stillinger i henholdsvis Storeskolen og 
Projektskolen slået op.. 
Samtaler den 26/5 – Torben og Inger-Lise deltager. 

1/6 deltager Birgitte og Torben. 

 
9 kl. sidste skoledag kommunalt i Lunden er aflyst. Vi 
planlægger selv fredag den 28/5. 
 
Trivselspenge er delt ud til skolerne. 78.000 til 
Buskelundskolen, derudover et beløb til 

trivselsfremmende tiltag. 
 
Der er søgt om priser til at 9. årgang kan tage på tur. 
Restriktioner skal naturligvis overholdes. 
Klæd gerne børnene godt på, så de ikke løber med en 
halv vind. 

 

Sandplay vil vi også investere i. 
 
Der er kommet byggetilladelse så reetablering af 
udeområdet omkring hallen kan gå i gang. Vi håber 
snart, der sker noget. 
 

Pkt.4 (kl. 19.05) 
(O) 

Ordensregler /Mette  
Skal færdigbehandeles inden 1. august. 
 
Vil være godt, at vi skriver, hvad der er vores værdier, 
og hvordan vi håndhæver disse. 

Den kommer på dagorden 1. møde efter 

sommerferien. 
 

Formålet er at orientere om nye 
regler i forhold til ordensregler i 
folkeskolen. Samt få rammesat 
et tidspunkt, hvor bestyrelsen 
skal arbejde videre med 

opgaven. 

Pkt 5. (19.15) 
(O, D & B) 

Orientering om ønsket nedsættelse af 
skoledagens længde jf. sidste års ansøgning. 

Orientering om nedsættelse af skoledagen ved Mette. 
Skoledagen har været forkortet de sidste to år i begge 
afdelinger – og det ønsker vi fortsat, da det giver os 

Formålet er bestyrelsens 
behandling af skolens ønske om, 



mulighed for ekstra holddeling og to-lærer-ordninger, 
som fremmer både læring og trivsel.  
 
Der er hermed givet samtykke fra bestyelsen. 
 

at nedsætte skoledagens længde 
i skoleåret 21/22.  
Ansøgningen sendes ud til 
orientering inden mødet. 

Pkt. 6 (kl.19.25) 
(O & D) 

Tilbagemelding fra dialogforum*2 /Torben Det fælles kommunale dialogmøde orientering v. 
Torben: 
 
Teamet i år: Hvad har vi lært af corona 
 
Vi har lært at bruge det virtuelle. 
Der var også valg til forretningudvalget, der blev 

Torben valgt ind. Fedt. 
 
Dialogmøde om kapacitetsudfordringer orientering ved 
Torben og Morten: 
 
Politikkerne gav udtryk for, at vi ikke kunne forvente 

at der kunne udbygges på skolerne.  
 
Ville gerne have alternative ønsker. 
 
Frit skolevalg giver ikke ret meget godt i vores 
område for tiden. 
 

Der skal bygges daginstitution i vores område. 
 
Politikerne var åbne for gode ideer - men ingen 
konklusion. 
 
Ny styrelsesvedtægt: Elever i distrikt kan optages 
man tager ikke hensyn til søskende. 

 
Skal vi regne på, hvor meget plads (m2) børnene har?  
 
Vi vil presse på for at få de bedste rammer. 
 

Villige til at være med til at være fleksible, vi har nu 

meldt ind, at vi er klar. Tallene skal tale. 
 
Udeskole??? 
Kan man søge nogle steder??? 
 

 



KORT PAUSE 
(19.55) 

   

Pkt. 6 (kl.20.00) 
(O&D&B) 

Formandens årsberetning /Torben Fint skriv. 
Enkelte steder kan kan blive mere konkret. 
20 års jubilæum, hvad giver vi børnene med? 
Corona  
Vi tiltrækker også gode lærer, hvordan gør vi børn 
robuste til skift. 
Lejr – lidt tydeligere hvad er holdingen til lejr. 

Afslutte med de dejlige børn. 
Udeområder opgraderet. 

Offentliggøres via video. Klar til video omkring 1. juni. 
 
Mette og Nikolaj ser på muligheder for at optage 
videoen og få den klippet. 
 

Så lakrids til referenten ;0) og et stk. til 
formanden. 

Torben sender årsberetningen ud 
inden mødet.  
Målet er få få kvalificeret 
indholdet, samt få drøftet og 
besluttet den endelige form for 
formidlingen. 

Pkt.5 (kl. 20.30) 
(O&D) 

Praktisk punkt/opsamling fra tidligere: 
- Madfærd.dk 

Orientering fra Maria og Mette 

-  
 

 
Madfærd: Torben, Maria, Birgitte Dam og Mette har 
haft møde med Mie fra Madfærd i dag kl. 16.00. 

 
Børnene bliver inddraget i at lave maden med en 

lærringsopgave indeholdt. 
6-8 elever i en uge fra 7.30 til 14.30 hvor de er taget 
ud af undervisningen. 
Madlokalet skall bruges hver dag til 12.30. Forældre 
melder sig til på de dage de ønsker, for en måned af 

gangen. 25 kr pr måltid, eller en snack for en 5,oo. 
Kun bundet for 1 måned. 
Den fulde pakke 5 dage pr uge incl snack ca 550 pr 
måned. Man betaler for det, man får. 
Meget fleksibel ordning. 
Madfærd stiller med en person der er madfaglig (kok) 
og vi skal levere en der er pædagogisk faglig, med 

nogle timer pr uge afhængig af tilslutning. 
 
BD: Spændende snak, god ide. Interessant projekt. 
Vores udfordring er at plukke børn ud, til en uge af 
gange og at skabe det faglige udfordring.  
Andet praktisk: Hvor skal man spise, fællesskab m.v.? 

 

Formålet med punktet er en 
uddybende orientering omkring 
MadFærd, smat en drøftelse af 

bestyrelsens evt. næste skridt. 



AMK: Det at det ser ud til at kunne fungere i vores 
lokaler var dejligt. Opvaske-muligheder var desværre 
ikke ihelt i orden. 
 
Flytte undervisning over til en kok, spændende. 
 

Undervisning vil blive 2 gange en uge på et år. 
 
Dem der ikke køber skal stadig lave mad, det vil 
kræve ca 250 børn tilmeldt til mad for at det kan løbe 
rundt. 
 

Kan man tænke en mindre ordning, færre dage, men 

tænker økonomien så ikke helt kan holde. 
 
Evt. dele med anden skole? 
 
7.-8. årgang op til eksamen hvordan hænger det 
sammen?, Det har Madfærd tænkt ind. 

 
Kan man tænke det sammen med børnehaven, som i 
forvejen har mad? 
 
Har vi hørt til hvordan det går i Ry? Mega forskelligt 
på alle skoler. 

 

Nogen steder kører de elever ind i projektet i 
kvartaler. 
 
Forældreperspektiv: Der er flere og flere, der er flere 
der køber frokostordningen  Ry. 
 
Det at spise sammen giver sammenhold. Vi skal være 

skarpe hvis vi vil det.  
 
Hvor er skrøbeligheden henne i sådan et lille firma? 
 

Firmaet tager ansvar for alt. Vi skal sørge for en lærer 
der kan kobler til undervisnig. 

Alle børn får lov at prøve det hele. 
 
Prøveperiode på et halvt år. Erfaring er at det skal 
lande. Godt tilbud. 



Madfærd Mie vil gerne stille op til bestyrelsesmøde. 
 
Bestyreslesformanden fra Ry kunne man også høre fra 
dem? 
 
Råvarer skulle være bæredygtig. 

 
Der var muligt for allegier, vegatar, m.v. 
 
En gruppe arbejder videre med et evt. forslag. 
 
Tager det samlede ind til næste møde, eller indkalder 

til et møde kun om det. 

 
 

Pkt.6 (kl.20.50)  
 

Evt  Næste næste møde rykkes til 15/6 2021 kl. 18.00 
hvis vi kan mødes, ellers kl. 19.00 
 

- Kunne man fortsætte til kl. 14 i Lilleskolen om 
torsdagen, selv om man ikke går i SFO ? 
Forældrehenvendelse går på kl. 12.00 
torsdage. 
Vi evaluerer til næstkommende skoleår. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kalender skolebestyrelsesmøder mm. skoleåret 20/21 

 

Dato Forplejning Skole-
bestyrelse 

Samarbejds-
forum 

Forpligtende 
samarbejde 

Dialog-
forum 

Temamøde  
skolebestyrelser 

Kursus for nye 
bestyrelser 

Deltagere Årshjul 

17/8 20 
Kl. 19-21 

 

Skolen X      Hele bestyrelsen Konstituering 
Høringssvar budget 

Årshjul udarbejdes 

24/9 20 

Kl. 19-21 

Torben X      Hele bestyrelsen  

22/10 19 

Kl. 19-22 

 

    X   Formand og 

skoleleder 

 

27/10 20 

Kl. 19-21 

Marie X      Hele bestyrelsen  

19/11 20 

Kl. 19-21 

 

Skolen X      Hele bestyrelsen Høringssvar på fleksibel sommerferiepasning 

8/12 20 

Kl. 18.30-

20.30 

 

Skolen X      Hele bestyrelsen Juleafslutning efter mødet kl. 20.30 

13/1 21 

Kl. 19-21 

Vibeke 

Egen 

forplejning 

X      Hele bestyrelsen Udtalelse til kommunal kvalitetsrapport 

KORT virtuelt møde om CORONA 

3/2 21 

Kl. 19 - 21 

Egen 

forplejning 

X      Hele bestyrelsen Ekstra indsat møde - Virtuelt 

23/2 21 
Kl. 19-22 

 

Maria X      Hele bestyrelsen  

Uge 10     X   Formand og 

skoleleder 

 

15/3 21 

Kl. 19-21 

 

Søren X      Hele bestyrelsen  

20/4 21 

Kl. 19-21 

 

Morten X      Hele bestyrelsen  

17/5 21 

Kl. 17-21 

 

Birgitte X      Hele bestyrelsen Trivselsmåling 

17/6 21 

Kl. 19-21 

Skolen X      Hele bestyrelsen Sommerferieafslutning før mødet kl. 18. 

 


